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Drazí přátelé, 

 

chci všechny v naší farnosti opět po měsíci pozdravit a trochu 

dát o sobě vědět.  

 

Je pravda, že v listopadu se mi nepodařilo bohužel žádné 

cestovní dobrodružství, jelikož jsem se musel věnovat škole a 

psaní esejí. To znamená, že jsem většinu listopadu strávil na pokoji nebo v knihovně. 

Má to ale i své světlé stránky, sice že se mi daří odevzdávat všechny práce, a to i u 

předmětů, které se snažím dělat dopředu, abych měl příští rok co nejméně práce a 

mohl se v klidu věnovat státnicím a diplomce. Největší vzrušení jsem tu zažil, když se 

mi podařilo ztratit peněženku i s doklady. To jsem ale ve spolupráci s Velvyslanectvím 

ČR dokázal vyřešit a sehnat náhradní cestovní doklad.  

 

Představení mi sehnali pastorační umístění. Chodím každý pátek na základní školu 

trávit s žáky odpoledne ve volnočasovém pátečním klubu. Většinou hrajeme volejbal 

nebo basket a povídáme si. Je fajn takovým způsobem získat trochu vhled do místní 

společnosti trochu jinak než v semináři, jelikož ten je dost specifickým prostředím a 

je trochu vytržený z reality, ať už je v Irsku, nebo v Česku...   

 

Právě tento víkend tu probíhají parlamentní volby, tak máme volný víkend, aby ostatní 

seminaristé měli možnost volit. Zároveň s celý kampus pomalu ale jistě začíná 

připravovat na vstup do Adventu a blížící se Vánoce. Já sám se na Vánoce chystám 

přijet domů, tak se těším, že se alespoň s některými z Vás uvidím na jedné ze mší ve 

farnosti.  

 

 

 

 

 

 

 

JAKUB SOBOTKA 

Milí přátelé, 

rád bych vám popřál pokojný vstup do adventního času. O 

adventu se říká, že by měl být časem očekávání. Přitom my už teď 

dobře víme, jak to dopadne. Je to jako bychom se měli měsíc těšit 

na díl seriálu, který jsme už ale sami mnohokrát viděli. Víme jaký 

bude jeho děj a jaké emoce u něj budeme prožívat. 

To ale nemusí vůbec být na škodu, právě díky tomu, že známe 

výsledek, se můžeme během adventu lépe učit, jak žít v radostném očekávání – jak 

žít v naději. V postoji, který by nám měl být vlastní nejen v době adventu, ale po celý 

náš život. Zároveň jsem přesvědčen, že pokud se nám podaří alespoň trochu nově 

prožít čas příprav a  očekávání, tak se nám i samotné Vánoce ukáží v novém světle. 

Jejich radost bude niternější a jejich klid se promění v pokoj. 

Jakub 

 

 

 

 


